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Bakgrund: Avsikten är att bygga en förskola på i huvudsak befintlig gräsmark. 
 
Synpunkter: Några större hinder för lokaliseringen kan vi inte se. Några synpunkter 
på hur det kan utföras vill vi dock förmedla. 
Det är viktigt att 

1) Utemiljön utformas med naturen. Vi vill kalla det ”utformad som 
naturlekplats”. Därför bör marken grovinventeras för att se vad som går att ta 
vara på av det befintliga. (Träd, buskar, mark) Mycket av livet sker under 
markytan så... lite grävning som möjligt. Gynna biologisk mångfald, det 
behövs! 

2) Det är viktigt för att spara koldioxidutsläpp att byggnaden drar så lite energi 
som möjligt både under själva byggnationen som under kommande brukande. 
Material och arbetssätt har betydande påverkan. Men också valet av isolering 
och energiförsörjning påverkar. Kanske kan passivhusutformning passa? 
Definitivt passar det med solceller på taket. 

3) Lokalt omhändertagande av dagvatten måste prövas och genomföras om det 
är möjligt. Skydda Finngösabäcken! 

4) Dagens trafik kommer nära förskolan. Det är viktigt att barnen skyddas mot 
dess skadliga effekter. 

 
Vi vill också poängtera några positiva effekter i sammanhanget. 
Förskolan har ett utmärkt läge för att använda kollektivtrafik. Det är bra att utforma 
förskolan och dess omgivning för att gynna detta så långt som möjligt. Även gång- 
och cykeltrafik naturligtvis. 
Närheten till storslagen natur har en positiv effekt på människor har forskarna slagit 
fast. Naturen är rogivande och avstressande och bjuder på stora pedagogiska 
möjligheter. 
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